

個人會員申請表

Individual Member Application Form

申請人資料 Individual Information			
姓名: Name:	(英文) (English Name)	(中文) (Chinese Name)	
稱謂: Title:	<input type="checkbox"/> 先生 <input type="checkbox"/> 小姐 <input type="checkbox"/> 女士 <input type="checkbox"/> 博士 <input type="checkbox"/> 其他 (請說明) _____ Mr.   Ms.   Mrs.   Dr.   Other (Please specify):		
公司名稱: Company Name:	(英文) (English Name)	(中文) (Chinese Name)	
職銜: Position:	(英文) (English Name)	(中文) (Chinese Name)	年資: Served:
公司地址: Company Address:			
電話: Tel:	手提電話: Mob:	傳真: Fax:	
電郵(公司): Email (Company):	電郵(個人): Email (Personal):	網址 (如有): Website (If any):	
聯絡地址: (若與以上不同) Corr. Address: (if different)			
其他資料 (註: 其他資料只用於申請會籍用途, 不會作其他用途。)			
Other Information (Re: Other information is for application purpose only that not use for other purpose.)			
教育資格 (請註明教育機構及頒授年份): Education Qualification (Please state the institution(s) & year(s)):			
專業資格: Professional Qualification:			
本人可經本會推薦免費使用 CowEasy 雲端會計自助平台服務 – 多公司平台			
Our Association May Refer Me To Use CowEasy Cloud Accounting Platform For Free			
請填寫下列 1 位登入用戶資料 Please Fill In The Following 1 Login User Information			
登入電郵 Login Email	需求密碼 Requested Password	用戶姓名 User Name	權限 Access Right
			管理員 (全權限) Administrator (Full Access)
私隱條例及聲明 Privacy & Declaration			
<p>本協會收集的資料將用作處理會籍申請, 請注意 你必須提供所有資料, 以便本會處理有關申請。本會將會使用你所提供的資料以<u>宣傳你的服務用途</u>上, 包括在協會的合作夥伴 CowEasy 網站上, 讓 CowEasy 用戶可直接聯絡你查詢你提供的專業服務, 以及協會所舉辦的研討會活動等。你有權要求查閱或更正資料, 請書面以郵寄、電郵(membership@hkcaa.net)、或傳真 (2882-8599) 方式與本會職員聯絡。</p> <p>Our Association collects your information for the purpose of membership application, please note that you must need to fill in all information, in order for our Association to process your application. Our Association will use your</p>			

provided information to promote your service, including in the website of CowEasy which is the cooperation partner of our Association, to allow the CowEasy users in directly contacting you to consult your professional service, and for the seminars that held by our Association, etc. You have the right to read or amend your information by writing and post, email ([membership@hkcaa.net](mailto:membership@hkcaa.net)), or fax (2882-8599) to inform our staff.

本人同意 /  本人不同意 上述有關使用本人的資料以宣傳本人的服務用途。

I agree /  I do not agree to use my information to promote my service.

#### 會員聲明 Membership Declaration

本人謹此聲明：

I hereby declare that:

本人謹此申請加入成為香港雲端會計師協會的會員，並願意遵守協會的所有規定及守則。本人同意協會執委會有權拒絕任何入會申請，或終止現有會籍，或拒絕任何人代表提名，而毋須說明理由。

I hereby apply to become the member of Hong Kong Cloud Accountants Association, and I am willing to obey the rules and regulations of the Association. I agree the Association that have the right to refuse any applications, or terminate existing memberships, or refuse the nominations of any representatives, without any explanation of reason.

#### 會費 Membership Fee

本人欲繳付： I will pay:	繳付年期 Year(s) To Pay	會籍有效期 Membership Valid Period	會費折扣優惠* Membership Discount	金額 Amount
	<input type="checkbox"/> 1年會費	2018 年 12 月 31 日	---	HK\$ 300
	<input type="checkbox"/> 2年會費	2019 年 12 月 31 日	5%	HK\$ 570
	<input type="checkbox"/> 3年會費	2020 年 12 月 31 日	10%	HK\$ 810

\*會費折扣優惠只適用於 2017 年之新會員。

\*Membership discount is valid for new members to join in 2017.

#### 遞交文件 Document Submit

個人會員申請表(Individual Membership Application Form)

劃線支票寄回協會(支票抬頭：香港雲端會計師協會)

Cross cheque and post to our Association (with header to: HONG KONG CLOUD ACCOUNTANTS ASSOCIATION)

本人謹此申請加入香港雲端會計師協會為正式會員，倘蒙接納，願遵守協會規定之各項章則。本人同意協會執委會有權拒絕任何入會申請，而毋須說明理由。

I hereby apply as official member of the Hong Kong Cloud Accountants Association. If accept, I will obey the regulations of the Association. I agree that the Association has the right to reject any applications, without any explanation of reason.

本人簽署  
Signature

(祇供本協會填寫)

香港雲端會計師協會於\_\_\_\_\_接納 / 拒絕 以上公司之會員申請。

批核者: